

Amazing 日本
JAPAN 本

6D4N 大阪 / 京都 / 金泽 / 名古屋 + 合掌村

OSAKA / KYOTO / KANAZAWA / NAGOYA + SHIRAKAWA-GO

Tour Code: JBA-6

 **Golden[®]**
Destinations



Japan
日本



Kiyomizu Temple
京都清水寺



Higashi Chaya District
东茶屋街



Shinsaibashi Shopping
Arcade
心斋桥商店街



Shirakawa-go Village
合掌村

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Gujo Hachiman Village
郡上八幡古村



Ninja Village
金澤長町武家屋



Central Park

Nagoya Sakae Shopping Street
名古屋栄购物街



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ OSAKA

D2 ARRIVAL OSAKA 🚌 KYOTO 🚌 NAGOYA (MOB/L/D)

- ☑ Kiyomizu Temple
- ☑ Nagoya Sakae Shopping Street

D3 NAGOYA 🚌 SHIRAKAWA-GO (B/L/D)

- ☑ Food Replica Workshop
- ☑ Gujo Hachiman Village
- ☑ Shirakawa-go Village
- ☑ Shirakawa-go Observatory Deck
(Include one way shuttle)

D4 SHIRAKAWA-GO 🚌 KANAZAWA (B/L/D)

- ☑ Higashi Chaya District
(Include one gold foil ice cream)
- ☑ Ninja Village
- ☑ Omicho Market (Seafood Market)
- ☑ Kenroku-en
- ☑ Gold Foil Museum

D5 KANAZAWA 🚌 OSAKA (B/L/D)

- ☑ Tsutenkaku
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Shinsaibashi Shopping Arcade

D6 OSAKA ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

NAGOYA

- ◆ **Food Replica Workshop** - Wax or plastic representations of dishes that many restaurants in Japan put on display to entice and inform patrons. We can learn and DIY here.

KYOTO

- ◆ **Kiyomizu Temple** - The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple.

SHIRAKAWA-GO

- ◆ **Shirakawa-go Village** - One of the UNESCO World Heritage Sites in Japan. Houses built in the "gassho style" are defined as having a roof in the shape of a triangle, similar to hands folded in prayer.
- ◆ **Shirakawa-go Observatory Deck** - This is the best spot to obtain a panoramic view of Shirakawa-go Village.

KANAZAWA

- ◆ **Higashi Chaya District** - Located in Higashiyama District of Kanazawa, adjacent to the Asano River, it occupies Nishi Chaya and Sukecho, forming the three historical geisha performance areas preserved in Kanazawa Street, of which Higashi Chaya Street is the largest.
- ◆ **Kenroku-en** - one of the three most beautiful gardens in Japan. Means a garden combining the six attributes of a perfect garden. As a strolling-style landscape garden, it incorporates fancy designs in every corner, achieving peerless scenery in each season up to this famous temple.

OSAKA

- ◆ **Tsutenkaku** - There is a smell of Showa bustling street, a lot of fried string store this; that year Tsutenkaku Osaka landmarks, imitation is the Eiffel Tower in Paris; in the new world of the street you can see the inevitable Tsutenkaku.
- ◆ **Shinsaibashi Shopping Arcade** - a covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop.



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Toban Yaki
- ★ Japanese Meal
- ★ BBQ Buffet
- ★ Japanese Organic Buffet
- ★ Japanese Hot Pot



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Nagoya Four Point Sheraton Hotel / Tokyu Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Hotel Plaza Hida or similar class x 1 Night
- ✓ Mystays Premier Kanazawa / Kokusai Hotel / Koko Hotel Premier or similar class x 1 Night
- ✓ Osaka Odysis Suites Hotel or similar class x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Gold Foil Museum
金箔博物馆



Tsutenkaku
新世界通天阁



Kenroku-en
兼六园



精简行程

第一天 启程 ✈️ 大阪

第二天 抵达大阪 🚗 京都 🚗 名古屋
(机上用餐/午/晚)

- ☑️ 清水寺
- ☑️ 名古屋荣购物街

第三天 名古屋 🚗 白川乡 (早/午/晚)

- ☑️ 食品模型创作馆 (DIY)
- ☑️ 郡上八幡古村
- ☑️ 白川乡合掌村 (世界遗产)
- ☑️ 合掌村展望台 (含单程Shuttle)

第四天 白川乡 🚗 金泽 (早/午/晚)

- ☑️ 东茶屋街 (含一支金箔冰淇淋)
- ☑️ 金泽武家屋
- ☑️ 近江町市场
- ☑️ 兼六园
- ☑️ 金箔博物馆

第五天 金泽 🚗 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 新世界通天阁
- ☑️ 免税店
- ☑️ 心斋桥商店街

第六天 大阪 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

名古屋

- ◆ **食品模型制作工厂** - 日本餐馆门口橱窗里摆放着各式美味料理的模型, 在这里可以亲眼见到制作的全过程。

京都

- ◆ **京都清水寺** - 历史悠久的寺庙, 整座建筑完全不用铁打钉锁。沿途坡道两旁是日式古老建筑及商店, 摆满了各种格式的日本手工艺品, 陶瓷, 日本娃娃等, 不胜枚举。

白川乡

- ◆ **合掌村** - 于1995年列入世界文化遗产, 因为冬天的景色如同童话故事中情景一般, 故被 誉为『冬日的童话村』。这是日本一种特殊的民宅形式, 特色是以茅草覆盖的屋顶, 呈人 字型的屋顶如同双手合十一般, 于是就被称为『合掌』。合掌造为木造建筑物, 在兴建的过程中完全不用钉子, 但仍然十分坚固。合掌造的屋顶十分陡峭, 这是使积雪容易滑落不会堆积, 以避免冬季的大雪将屋顶压垮。
- ◆ **展望台** - 这里可以仰望美丽的童话合掌村。

金泽

- ◆ **东茶屋街** - 位于金泽的东山地区, 邻近浅野川, 连同西茶屋街与主计町, 构成了金泽保存完好的三大历史艺妓表演区, 其中以东茶屋街的规模最大。
- ◆ **兼六园** - 日本三大名园之一。因兼具「六胜」的六种景观意境, 而得名。林泉回游式 庭园, 随处可见的创意, 酝酿出春、夏、秋、冬四季不同的风情, 演绎出其他庭园无法比拟的景观。

大阪

- ◆ **新世界通天阁** - 是一条有昭和气息的繁华街, 有很多炸串店这种; 通天阁是当年的大阪 地标, 模仿的是巴黎埃菲尔铁塔; 在新世界的街上必然可以看到通天阁。
- ◆ **心斋桥商店街** - 大阪最大的购物区, 也是日本最长的天缝式购物街, 集中了许多精品屋 和专卖店还有很多饮食店, 既有日本菜, 也可以品尝到中国、韩国、亚洲、美洲和欧洲等 世界各个国家、各个地区不同的风味呢。



✓ 4 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 陶板烧
- ★ 日式料理
- ★ 烧肉任食
- ★ 日式有机自助餐
- ★ 日式火锅料理



酒店或同级 (4晚)

- ✓ 名古屋Four Point Sheraton酒店 / 东急酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 高山Hotel Plaza Hida或同级 x 1 晚
- ✓ 金泽Mystays Premier酒店 / 国际酒店 / Koko Hotel Premier或同级 x 1 晚
- ✓ 关空Odysis Suites 酒店或同级 x 1 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

